



Dear Customers, Suppliers and Partners of ICL Group,

尊敬的客户、供应商和所有合作伙伴：

作为上海大立食品添加剂有限公司（“大立公司”）的控股股东，以化集团德国子公司 ICL Fertilizers Deutschland GmbH 遗憾地宣布如下事项：

As the majority shareholder Shanghai Tari International Food Additive Co., Ltd. (“STI”), ICL Group’s subsidiary in Germany, ICL Fertilizers Deutschland GmbH regretfully announces the following:

1. 大立公司的营业期限已于 2023 年 9 月 10 日届满，因此大立公司即将进入解散清算程序。
The registered business term of STI expired on September 10, 2023, therefore, STI is about to go into the dissolution and liquidation process.
2. 基于解散清算计划和中国法律的相关规定，大立公司将在 2023 年 9 月 10 日后停业。
Based on the above dissolution and liquidation plan and relevant provisions of Chinese laws, STI will cease operations after September 10, 2023.
3. 虽然大立公司不能再向市场提供产品和服务，以化集团将确保新老合作伙伴能够从以化集团的其他子公司获得不低于同等品质的产品供应和相关服务。
While STI can no longer supply its products to the market, ICL Group will ensure that all old and new partners be supplied by other subsidiaries of ICL Group with products and services of equivalent quality or above.

我们的代表将于近期联系和拜访业界同仁，也欢迎业界同仁随时联系以下指定联系人。感谢您一直以来对以化集团的的大力支持！

Our representatives will contact and visit you recently, and we also welcome you to contact the following designated contact person. Thank you for your great support to ICL Group all the time!

联系人 Contact Person:

姓名 Name: 韩勇

联系方式 Contact: 13681722438

职务 Title: 以化食品配料中国区业务总监

ICL Fertilizers Deutschland GmbH